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« Niezwykły, wybitny człowiek, wspaniały mówca. Szkoda że nie mamy 
więcej takich Panów Dmochowskich. Ambasadorów i orędowników 

kultury, Za to mamy wielu trolli, hejterów i zawistników. »


